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Zonnig Zorgvlied  

Fractie dringt aan op ruimere openings-
tijden van het afvalbrengstation 
Het was de afgelopen maanden druk bij het afvalbrengstation in 
Havelte. Auto’s stonden vaak in een lange rij en de wachttijd liep 
behoorlijk op. De fractie vroeg het college schriftelijk om 
uitbreiding van de openingstijd, waaronder tijdens enkele 
avonden. Het college heeft nog niet geantwoord.  
Lees de schriftelijke vragen die de fractie gesteld heeft.  

Ledenvergadering op 7 juli in een 
bijzondere sfeer 
Het was een bijzonder gezicht. De aanwezigen tijdens de 
ledenvergadering in de grote zaal van De Veldkei in Havelte 
zaten in een vierkante vergaderopstelling op voldoende afstand 
van elkaar. Het was goed te doen. 

Van de inleiding van Albert Fopma over de stikstofproblematiek 
in Westerveld is een uitgebreid verslag gemaakt. Zie de volgende 
bladzijde.  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Bijeenkomst over 
samenwerking met 
andere fracties in de 
raad en over samen-
werking tussen 
afdelingen 
 
De PvdA-fractie in de raad van 
Noordenveld is opgegaan in 
een gezamenlijke fractie met 
GroenLinks.  
 

Omdat de gedachte aan samen 
optrekken in de raad bij 
meerdere PvdA-fracties speelt, 
heeft het bestuur van PvdA 
Drenthe voor eind september 
een discussiebijeenkomst 
georganiseerd.  
Daarin komen ook de mogelijk-
heden van samenwerking of 
fusie van afdelingen aan de 
orde.  
 

Voor de bijeenkomst zijn in 
verband met het coronavirus  
alleen PvdA-fracties en 
afdelingsbesturen uit Drenthe 
uitgenodigd. 

……………………………………………..

  

BERICHTEN  

https://westerveld.pvda.nl/nieuws/pvda-westerveld-wil-verruiming-openingstijden-afvalbrengstation-in-havelte/
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Stikstofproblematiek in Westerveld 
Wat zijn de gevolgen van de stikstofproblematiek en de uitspraak 
van de Raad van State voor de situatie in Westerveld met zijn 
drie Natura 2000-gebieden? Wat kan er nu wel en wat kan er 
niet? Bijvoorbeeld, kan het aantal woningen nog uitgebreid 
worden? 

Albert Fopma is tijdens de ledenvergadering op 7 juli op enkele 
van de vele gevolgen ingegaan. Westerveld zit niet ‘op slot’, zo 
blijkt, maar  er zijn soms wel beperkingen die in acht genomen 
moeten worden.  

Een verslag van zijn inleiding en van de daarop volgende 
discussie is hier op onze website te vinden.  

Als dank voor zijn inleiding en voor de tijd en energie die Albert 
had gestoken in de voorbereiding, ontving hij een glas met 
daarop speciaal het bekende logo gegraveerd. 

Fractie: Hier opgewekte alternatieve 
energie graag in de eigen regio houden  
 

Iedere regio in Nederland moet opgeven op welke manier 
gezorgd wordt voor voldoende alternatieve energie wanneer geen 
aardgas meer geleverd wordt. Regio’s met daarin de grote steden 
zouden op de gedachte kunnen komen, dat zij structureel ook 
energie gaan afnemen die in andere, dunner bevolkte regio’s 
wordt opgewekt door vooral zonne- en windparken en groen gas 
installaties.  

De gemeenten De Wolden, Hardenberg en Staphorst en 
netwerkbeheerder Rendo hebben zich in een brief aan de Tweede 
Kamer tegen die gedachte gekeerd. De PvdA-Statenfractie steunt 
deze brief en dat geldt ook voor onze eigen fractie.  
Lees hier de opvatting van onze fractie
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Over ‘BERICHTEN’ 
 

Eens in de maand brengen wij u 
op de hoogte van de 
belangrijkste onderwerpen, waar 
fractie en bestuur van PvdA 
Westerveld zich mee bezig 
houden.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over fractieaangelegenheden 
kunt u mailen naar Chrisstien 
Dollekamp of haar bellen op (06) 
53 85 13 51.  
 

Voor vragen en opmerkingen 
over bestuursaangelegenheden 
kunt u mailen naar Fenna 
Leibbrand of haar bellen op 
(0521) 59 00 87. 
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